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P R O T O K Ó Ł Nr XL/2009
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 29 czerwca 2009r.

Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 15oo – 1730

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał radnych oraz
gości zaproszonych, sołtysów i mieszkańców, po czym stwierdził na podstawie listy
obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji
obecnych było 14 radnych. Lista obecności radnych oraz gości załączona została do
protokołu.

 2. Przyjęcie porządku obrad

Burmistrza wniósł o wprowadzenie pod obrady dodatkowej uchwały sprawie udzielenia
dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ryczowie na karosację samochodu
pożarniczego
Oraz wniósł o wycofanie z punktu 10 porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
dzierżawę nieruchomości na okres 10 lat. Sprawa dotyczy dzierżawy nieruchomości Spółce
Zamek. Na posiedzeniach komisji na których opiniowane były materiały na sesje radni
dyskutowali o potrzebie rozstrzygnięcia oraz ponownej analizie tego tematu. W przyszłym
tygodniu komisje ponownie zajmą się ta sprawa. Będzie przeprowadzona wizytacja ruin
zamkowych w Podzamczu. Zadaniem Spółki jest miedzy innymi dbałość o ruiny oraz
zapewnienie bezpiecznego ich zwiedzania. Przygotowany został plan dotacji środków na
remont zamku, staramy się pozyskiwać dodatkowe środki na ten cel.
Zgłoszone przez Burmistrza wnioski zostały poddane pod glosowanie:

1 wniosek dot. wprowadzenia dodatkowej uchwały pod obrady został przyjęty jednomyślnie
14 głosami.

2 wniosek o wycofanie uchwały z pkt 10 porządku obrad został przyjęty jednomyślnie 14
głosami.

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty przez radnych 14 głosami.

Porządek obrad sesji przedstawiał się następująco

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy

środków stanowiących fundusz sołecki
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz

Ochotniczej Straży Pożarnej w Ryczowie.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 kwietnia

2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za
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warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokość oraz
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Ruda Śląska
w sprawie likwidacji SPZOZ Szpitala Miejskiego w Rudzie Śląskiej z siedzibą przy ul.
Lipowej 2.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn. „Budowa
wodociągów wiejskich w sołectwie Kiełkowice przy ul. Turystycznej i w sołectwie
Ryczów przy ul. Agrestowej - Gmina Ogrodzieniec” w ramach działania „Podstawowe
usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju Obszarów
Wiejskich na lata 2007 – 2013.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej
w Ryczowie na karosację samochodu pożarniczego.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2009 rok.
12. Interpelacje i zapytania radnych.
13. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
14. Zamkniecie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół z sesji nr XXXIX z dnia 27 maja 2009 roku r. zostały przyjęty przez radnych bez
uwag, jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad. 4.
Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał

Burmistrz MiG Ogrodzieniec Pan Andrzej Mikulski między innymi mówił:

· 22 maja odbyły się Państwowe Obchody Dnia Strażaka. Podczas uroczystości
pożegnano dotychczasowego komendanta PSP Zawiercie st.bryg. Czesława
Błażkiewicza. Nowym komendantem został mł.bryg. Marek Fiutak.

· 28 maja odbyło się Walne Zgromadzenie Spółki „Zamek”, na którym udzielono
absolutorium Zarządowi za 2008r. oraz powołano nową Radę Nadzorczą w związku z
upływem kadencji dotychczasowej rady. W skład obecnej Rady Nadzorczej wchodzą:
Krystyna Saczyńska, Urszula Gemel, Lech Nicia.

· 29 i 30 maja w Kroczycach odbył się III Kongres Odnowy Wsi. 30 maja sołectwo
Mokrus było wizytowane przez uczestników Kongresu. Sołectwo zaprezentowało
swoje osiągnięcia w zagospodarowaniu terenu – staw w centrum wsi oraz plac wokół
remizy OSP. Uczestnicy Kongresu przejeżdżali również przez Podzamcze, gdzie
zwiedzili Sanktuarium w Skałce oraz centrum miejscowości.

· 10 i 16 czerwca w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbyło się spotkanie w
sprawie realizacji wspólnego projektu przez gminy dotyczące rozbudowy
szerokopasmowego dostępu do Internetu.

· 10 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie Przedsiębiorstwa Komunalnego
„Ogrodzieniec”, na którym udzielono absolutorium Zarządowi za 2008r.

· 15 czerwca na Zamku Ogrodzienieckim w Podzamczu odbyła się lekcja historii
przygotowana przez uczniów Szkoły Podstawowej w Podzamczu prowadzonej przez
Fundację „Elementarz”.

· 16 czerwca odbyło się spotkanie i konsultacje komisji Rady Miejskiej
· w Ogrodzieńcu, sołtysów oraz przedstawicieli Przedsiębiorstwa Komunalnego

„Ogrodzieniec” w sprawie Programu rewitalizacji Gminy Ogrodzieniec.
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· 18 czerwca w Szkole Podstawowej w Ryczowie odbyło się spotkanie z dyrektorami
szkół podsumowujące rok szkolny 2008/2009.

· 19 czerwca odbyło się zakończenie roku szkolnego. W naszej gminie zakończyło
naukę 160 uczniów.

· 23 czerwca w Wilczkowicach gm. Michałowice pod Krakowem odbyło się posiedzenie
Zarządu ZGJ.

· Od 24 czerwca do 1 lipca dzieci uczęszczające na zajęcia nauki gry na instrumentach
muzycznych wraz z prowadzącymi naukę instruktorami przebywały na warsztatach
muzycznych w Węgierskiej Górce.

· Jesteśmy w trakcie przetargu na budowę boiska ”Orlik 2012” analizowane są oferty i
wybrania zostanie najlepsza oferta na realizacje tego projektu.

· Jeden z mieszkańców gminy z sołectwa Fugasówka - Karol Zaczyński uzyskuje
bardzo dobre wyniki sportowe w pływaniu, poczynił w tej dziedzinie sportu duże
osiągnięcia i powołany został do kadry narodowej.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy
środków stanowiących fundusz sołecki

Sekretarz Gminy Pan Dariusz Ptaś referując temat podał: propozycja utworzenia funduszu
sołeckiego związana jest z nową ustawą w tej kwestii.
Uchwała uruchomi w przyszłym roku w budżecie gminy fundusz sołecki. Do końca roku
określić należy jaka kwota na dany rok dla sołectwa będzie przypadać. Wnioski z danego
sołectwa składa sołtys, po czym zatwierdza się w uchwale budżetowej wysokość funduszu
sołeckiego na dany rok.
150 tyś zł wysokość funduszu może wynosić, 30% maksymalnie z budżetu państwa można
uzyskać jako dofinansowanie.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków
stanowiących fundusz sołecki - została przyjęta, za jej przyjęciem głosowało 11
radnych, 3 wstrzymało się od głosu. Uchwale nadano Nr XL /295/2009

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz
Ochotniczej Straży Pożarnej w Ryczowie.

Sekretarz Gminy dla wyjaśnienia podał: OSP Ryczów ma możliwość pozyskania dotacji w
wysokości 60 tyś zł na karosację samochodu strażackiego. Warunkiem jest aby OSP
dysponowała własnością tego samochodu stąd potrzeba przeniesienia własności tego
samochodu na rzecz OSP Rzczów. Samochód w ½ części stanowił będzie własność OSP i
w ½ cześci Gminy Ogrodzieniec.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Ochotniczej
Straży Pożarnej w Ryczowie - została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XL /296/2009

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_295_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_296_2009.pdf
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Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 kwietnia
2009r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokość oraz
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego

Sekretarz Gminy poinformował: dotychczas w regulaminie dodatek dla nauczycieli za
prowadzenie zajęć w ramach wczesnego wspomagania dzieci określone były w wysokości
od 5-10% obecnie Nadzór Prawny Wojewody zasugerował aby wskazać w regulaminie
konkretna kwotę.
Pozostałe ustalenia regulaminu pozostaję bez zmian.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 kwietnia 2009r. w
sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki
pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokość oraz
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego - została
przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.
Uchwale nadano Nr XL / 297 /2009

Ad.8
Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Ruda
Śląska w sprawie likwidacji SPZOZ Szpitala Miejskiego w Rudzie Śląskiej z siedzibą
przy ul. Lipowej 2.

Sekretarz Gminy: w związku z tym, ze w szpitalu tym byli leczenie mieszkańcy naszej gminy,
zwrócono się o opinię w tej sprawie.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Ruda Śląska w
sprawie likwidacji SPZOZ Szpitala Miejskiego w Rudzie Śląskiej z siedzibą przy ul.
Lipowej 2 - została przyjęta, za jej przyjęciem głosowało 11 radnych, 1 był przeciw i 2
wstrzymało się od głosu. Uchwale nadano Nr XL /298/2009

Ad. 9
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn. „Budowa
wodociągów wiejskich w sołectwie Kiełkowice przy ul. Turystycznej i w sołectwie
Ryczów przy ul. Agrestowej - Gmina Ogrodzieniec” w ramach działania „Podstawowe
usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju Obszarów
Wiejskich na lata 2007 – 2013.

Burmistrz Gminy Pan Mikulski Andrzej referując temat podał : trwa nabór wniosków do
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 w ramach którego pozyskać
można dodatkowe środki finansowe na budowę wodociągów wiejskich w sołectwie
Kiełkowice przy ul. Turystycznej i w sołectwie Ryczów przy ul. Agrestowej. Dokumentacja na
realizacje zadania jest przygotowana, potrzebna jest tylko uchwała Rady w sprawie
przystąpienia do tego zadania oraz wprowadzenie zmian w budżecie gminy. Z rezerwy
budżetowej 5 tyś zł wydatkować będzie trzeba na dokumentacje na jej aktualizacje oraz
wprowadzenie tego zadania do wieloletniego programu inwestycyjnego.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_297_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_298_2009.pdf
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5 tyś zł aktualizacja kosztorysów oraz przygotowanie niezbędnych dokumentów do wniosku.
Nabór wniosków trwa do 16 lipca.
Ogólny koszt inwestycji- 1550 tys zł, dotacja z Programu 906.tys zł

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn. „Budowa wodociągów
wiejskich w sołectwie Kiełkowice przy ul. Turystycznej i w sołectwie Ryczów przy ul.
Agrestowej - Gmina Ogrodzieniec” w ramach działania „Podstawowe usługi dla
gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich
na lata 2007 – 2013 - została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14
radnych. Uchwale nadano Nr XL /299/2009

Ad. 10
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży
Pożarnej w Ryczowie na karosację samochodu pożarniczego.

Sekretarz Gminy: projekt uchwały związany jest z przekazaniem własności samochodu
strażackiego dla OSP Ryczów oraz możliwością pozyskania dotacji na karosację tego
samochodu. Przyznano na ten cel dotacje w wysokości 60 tyś zl z Wojewódzkiego Zarządu
OSP, pozostałą kwotę - 80 tyś zł zapewnia gmina. Kwotą taką ma dysponować OSP Ryczów
jako własny wkład w karosację wozu bojowego.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w
Ryczowie na karosację samochodu pożarniczego - została przyjęta jednomyślnie, za
jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale nadano Nr XL /300 /2009

Ad. 11
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2009 rok.

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła proponowane zamiany w budżecie gminy –
szczegółowy opis zmian zawiera uchwała w tej sprawie.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
uwag. Odbyło się głosowanie.
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2009 rok - została
przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.
Uchwale nadano Nr XL /301/2009

Ad. 12
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Marek Cholewa – Mieszkańcy domów przy końcowym odcinku ulicy Olkuskiej
zwracają się z prośbą o wybudowanie pobocza dla pieszych. Kolejna prośba ze strony
mieszkańców tej części ul. Olkuskiej to wyczyszczenie i udrożnienie rowów. Po ostatnich
opadach mieszkańcy są zaniepokojeni wodą, która spływa z „Buców”. W ubiegłym roku
interpelowałem już w sprawie rosnącego przy ul. Olkuskiej barszczu Sosnowskiego. Obecnie
jest to dość duże poletko trującej rośliny, które rozrasta się w kierunku „działek”.

Radny Jerzy Kołodziej – Mieszkańcy Ogrodzieńca pytają: Kiedy rozpocznie się
przebudowa ul. 1 Maja? Dlaczego płacimy tak dużo za 1metr sześcienny ścieków?

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_299_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_300_2009.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XL_301_2009.pdf
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Radna Grażyna Gołuchowska – W związku z prowadzonymi pracami pogłębiania rowów
przy drodze wojewódzkiej na ul. Wojska Polskiego w Podzamczu został pominięty odcinek
ok. 500m od nr 77 do nr79. Mieszkańcy proszą o wykonanie prac na tym odcinku.
Mieszkańcy Podzamcza proszą, aby na ul. Wojska Polskiego w miejscu, gdzie znajduje się
Sanktuarium Matki Boskiej Skałkowej wyznaczyć przejście dla pieszych tzw. „pasy”. W
czasie, gdy odbywają się msze, w pobliżu Sanktuarium panuje wzmożony ruch pojazdów i
pieszych. Uczestnicy mszy przechodzą na drugą stronę jezdni w różnych miejscach, bowiem
brak jest miejsca do tego wyznaczonego. Powyższa sytuacja powoduje zagrożenie na
drodze i może być przyczyną wypadków. Proszę o odnowienie skorodowanych barierek przy
przepustach w Podzamczu przy ul. Wojska Polskiego.

Radna Wiesława Janoska – Proszę Pana Burmistrza o wyjaśnienie sprawy parkowania
pojazdów na posesjach prywatnych w Podzamczu. Mieszkańcy płacą mandaty za
pozwolenia parkowania i są oburzeni tą sprawą.

Radny Zdzisław Mogiła – Proszę o naprawę ubytków, które pojawiły się na drogach
gminnych. Bardzo proszę o zajęcie się plagą dzików jaka nawiedziła naszą gminę w tym
roku. Zwierzęta te czynią znaczne szkody w uprawach rolnych, szczególnie w ziemniakach i
pszenicy. Myśliwi nie czynią nic, aby temu zapobiec. Nie informują też mieszkańców do kogo
należy się zwrócić o pomoc. Są środki chemiczne, które swym zapachem zniechęcają dzikie
zwierzęta do wchodzenia w uprawy. Problem w tym, że nie wiadomo, gdzie je można nabyć.
Rozprowadzeniem tego typu środków powinny zająć się koła łowieckie, bo to one są
gospodarzem na danym terenie i odpowiadają za szkody wyrządzone przez zwierzęta. Mam
prośbę, aby w „Gazecie Ogrodzienieckiej” i na tablicach ogłoszeń poinformować
mieszkańców poszczególnych miejscowości, do jakiego koła łowieckiego mają zgłaszać
szkody spowodowane przez te zwierzęta.

Radny Zbigniew Fabiańczyk – Mieszkańcy Giebła – Zakościela z ul. Częstochowskiej
proszą Pana Burmistrza o wydanie decyzji załączenia oświetlenia ulicznego, ponieważ
świeci się co druga lampa. W imieniu mieszkańców Kiełkowic zwracam się z prośbą o
naprawę ul. Łąki i ul. Starowiejskiej, których stan techniczny jest bardzo zły. Proszę Pana
Burmistrza o wystąpienie z pismem do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wycięcia
krzaków i pogłębienia rowów odwadniających przy drodze powiatowej w Gieble ul.
Edukacyjna. Rolnicy zgłaszają szkody powstałe przez zwierzynę leśną (dziki, sarny). Proszę
o interwencję.

Radna Zofia Adamusińska - W imieniu mieszkańców ulicy Końcowej w Ryczowie zwracam
się z prośbą o przywiezienie wywrotki grysu, szlaki lub tłucznia i naprawienia drogi. W czasie
opadów powstaje duże błoto i mieszkańcy nie mogą dojść do swoich domostw. Najgorsza
sytuacja jest przy posesji p. Mirosławy Latacz. Mieszkańcy pytają czy jest możliwość
dokończenia alejek na cmentarzu w Ryczowie. W budżecie Zarządu Komunalnego była
założona kwota na tę inwestycję. Pani kierownik poinformowała, że brak jest pieniędzy na
dokończenie prac. Nadmienić pragnę, że jest to pierwsza inwestycja na cmentarzu, który ma
już ponad 30 lat. Dlatego bardzo proszę o dokończenie prac przy alejkach. Ponawiam
prośbę mieszkańców Ryczowa odcinka końcowego w kierunku Pilicy o kosz segregacyjny na
plastik (przy sklepie p. Barczyk) oraz drugi taki kosz koło posesji p. B. Sprężaka. Mam
pytanie: czy gmina ma jakikolwiek wpływ, aby przyspieszyć prośbę o doprowadzenie światła
do działek osób, które zakupiły ziemię w Ryczowie (przedłużenie ul. Ogrodzienieckiej w
kierunku Ryczowa Kolonii). Wśród nich są tacy, którzy czekają już trzy lata z rozpoczęciem
budowy. Zwracam się z prośbą o uporządkowanie i wykonanie pomiarów placu przy zlewni
mleka w Ryczowie. Może straż pomogłaby uporządkować ten teren i w ten sposób
obniżyłoby to koszty przedsięwzięcia.



str. 7

Burmistrz w odpowiedzi na interpelacje i zapytania poinformował:

- Chodnik od ulicy Piastowskiej do Różanej – sprawdzimy czy odcinek ten jest
zaprojektowany do przebudowy. Jeśli jest ujęty w planie to wykonamy tę pracę przy okazji
przebudowy drogi wojewódzkiej.
- Rowy przy ul. Olkuskiej – interpelacja zostanie przekazana do zarządcy drogi.
- Barszcz Sosnowskiego – na ile jest to możliwe, spróbujemy przeprowadzić prace mające
na celu unieszkodliwienie chwastu, jednak są to tereny prywatne i właściciele gruntów muszą
się w to również zaangażować.
- Przebudowa ul. 1 Maja – w chwili obecnej ogłoszony jest przetarg na wykonawcę robót.
Rozstrzygnięcie może nastąpić w ciągu miesiąca. Jeżeli zostanie wyłoniony wykonawca,
przebudowa drogi ruszy w sierpniu i potrwa do późnej jesieni.
- Opłaty za ścieki – nie jest prawdą, że mieszkańcy, którzy są podłączeni do kanalizacji płacą
„bardzo dużo” za korzystanie z nowo budowanej kanalizacji. W rzeczywistości płacą
znacznie mniej od tych, którzy korzystają z usług wywozu nieczystości za pomocą beczek
asenizacyjnych. Koszt wywozu 1 m3 za pomocą wozu asenizacyjnego kosztuje 15- 16
złotych, podczas gdy opłata dla budynków podłączonych do kanalizacji - zrzut 1 m3 wynosi
5,50zł.
- Pogłębianie rowów w Podzamczu – prace związane z udrażnianiem rowów w miejscowości
Podzamcze i Giebło Kolonia wykonywane są i nadzorowane przez Powiatowy Zarząd Dróg.
Gmina nie uzgadniała zakresu rzeczowego i nie ma wpływu na wykonywane prace. Wszelkie
uwagi należy kierować do PZD w Zawierciu.
- Przejście dla pieszych przy Skałce – przejście w tym miejscu jest potrzebne. Problem ten
zostanie zgłoszony do zarządcy drogi i być może zostanie pozytywnie załatwiony.
Odnowienie barierek – skorodowane barierki będą naprawione.
- Parkowanie pojazdów na prywatnych posesjach – osoby zamierzające prowadzić usługi
parkingowe powinny zgłosić działalność gospodarczą oraz uzyskać niezbędne uzgodnienia.
Działalność polegającą na prowadzeniu usług parkingowych można zawiesić po sezonie.
- Naprawa uszkodzonych dróg – o zajęcie się problemem poproszę Zarząd Komunalny.
- Niszczenie upraw przez dziki – koło łowieckie ma obowiązek zrekompensować straty
powstałe przez zwierzynę leśną. W ciągu 7 dni należy zgłosić szkodę, aby oszacować straty.
Gmina nie ma możliwości wypłacenia z tego tytułu odszkodowania. Na terenie naszej gminy
są trzy obwody łowieckie: KŁ Darz Bór, KŁ Diana i KŁ Orle Gniazdo. Kontakt z
przedstawicielami poszczególnych kół łowieckich można uzyskać w Referacie Geodezji i
Rolnictwa UMiG w Ogrodzieńcu pok. nr 5, tel 0-32 67 09 707.
- Oświetlenie na zakościelu w Gieble – oświetlenie w tej części sołectwa w najbliższym
czasie zostanie uruchomione.
 - Kiełkowice: naprawa ulic Łąki i Starowiejskiej – w chwili obecnej nie mamy środków na
rozpoczęcie tej inwestycji.
 - Cmentarz w Ryczowie – musimy przerwać kontynuację budowy alejek na cmentarzu w
Ryczowie, gdyż zabrakło środków na dokończenie inwestycji. - - - - Doprowadzenie energii
do działek w Ryczowie – doprowadzenie energii elektrycznej do działek prywatnych jest
problemem, który rozwiązać musi inwestor we własnym zakresie.
- Zlewnia mleka w Ryczowie – proponuję spotkać się na miejscu i ustalić jakie prace
możemy wykonać we własnym zakresie

Ad. 13
Wnioski, zapytania i oświadczenia.
Nie było dyskusji i nie składano oświadczeń.

Ad. 14
Zamkniecie obrad

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia XL
sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim obecnym za udział w niej.


